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Kerstin Rosenqvist Hedler 

 

  

§ 1 Formalia  

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2 Förslag till dagordning  

Förslaget till dagordning godkändes.  

 

§ 3 Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna 
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§ 4 

 

Aktuella nämndärenden  

Svar på medborgarförslag och skrivelser 

 

1. Dansbana i Vasaparken – medborgarförslag 

DNR: 1.2.4. – 179/2010 

 

Rådet ställde sig i likhet med stadsdelsförvaltningen positiv till 

förslaget om förbättrade möjligheter att dansa i Vasaparken under 

förutsättning att gällande bestämmelser avseende ljudnivåer följs, så att 

det inte blir ett problem för boende i området.  

 

2. Samverkan mellan Norrmalms stadsdelsförvaltning och      

landstinget – skrivelse från vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S) 

DNR: 1.6.-227/2010  

 

Rådet poängterade vikten av ett förtydligande av att arbetet fortsätter 

med förbättrade samverkansrutiner mellan landstinget och länets 

kommuner, där bland annat trygghetskvittot ingår.  

 

På rådets fråga om möjligheten att få ta del av inkomna anmälningar 

enligt Lex Sarah lämnades informationen att de enskilda ärendena 

redovisas i sociala delegationen samt att antalet anmälningar 

sammanställs i Tertialrapporter och årsredovisningar.  

 

3.  Stoppa oseriösa hemtjänstföretag på Norrmalm – skrivelse från 

vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S) 

DNR: 1.6.-226/2010 

 

Annette Luengo informerade om att uppföljningen av hemtjänstföretag 

sker på två nivåer. Rådet konstaterade att uppföljning sker och 

underströk vikten av att stadsdelsförvaltningen agerar vid kännedom 

om brister eller missförhållanden. 

 

Rådet diskuterade även problemet med företag som lämnar falska 

uppgifter till skattemyndigheten med skatteavdrag för tjänster som inte 

utförts, vilket skapar oro hos de äldre som drabbas.  

 

 

 

4. Vad händer på Vasen - skrivelse från vice ordföranden Lars Arell 

m.fl. (S) 

DNR: 1.2.1.-182/2010 

Annette Luengo informerade att förvaltningens uppföljningsarbete av 
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Vasens vård- och omsorgsboende fortgår.  Det är främst bemanningen 

som kommer att kontrolleras, bland annat genom oannonserade besök 

och avvikelserapportering.  

 

I sammanhanget informerades om stadsdelsförvaltningens 

samverkansmöten med entreprenörerna.  

 

 

 

 

§ 5             Beslutsärenden 

 

5. Tertialrapport 1 för 2010 

DNR: 1.2.1.-234/2010 

 

Annette Luengo informerade om ärendet. Rådet enades om att det för 

äldreomsorgens del är viktigt att fortlöpande arbeta för att uppnå de 

krav som ställs på omsorgspersonalens grundutbildning.  

 

Rådet diskuterade ämnet synpunkter och klagomål. Det noterades bland 

annat att det är få klagomål som redovisats och att det kan bero på att 

de åtgärdas omedelbart, vilket då är positivt. Rådet uttalade vikten av 

tydliga rutiner för att skapa säkerhet i verksamheten.  

 

6. Ledningssystem för kvalitet inom socialtjänsten och äldreomsorgen 

DNR: 1.1.235/2010 

 

Rådet ställde sig positivt till det webbaserade ledningssystem som tagits 

fram utifrån Socialstyrelsens föreskrifter och ersatt tidigare pärm- och 

papperssystem. Det är kopplat till stadens integrerade ledningssystem 

men är inte sammanlänkat med övriga system som t.ex. Paraplyet eller 

Webcare utan finns tillgängligt för medarbetarna på intranätet.  

 

          

 

 

  

§ 6 Övriga frågor  

 

 

Rådet behandlar kort det kvardröjande ärendet från föregående möte om ny 
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stadsspårväg, som planeras till 2014. Rådet beslöt att avvakta ytterligare 

information. 

 

Rådet informerades om att äldrenämndens planerade tema för äldreomsorgen 

den 30 september preliminärt är flyttat till november 2010. 

 

Rådet enades om att förvaltningens nya MAS besöker rådet den 14 juni för en 

generell presentation.  

 

I samband med SPR- mötet den 27 september beslöt rådet att temat skall vara 

brottsförbyggande och trygghetsskapande åtgärder på Norrmalm. Rådet bjuder 

in. Anneli Lagerberg och Camilla Strahl Jimenez från beställarenheten, vilka 

arbetar med frågorna om brott mot äldre integrerat med kvinnofridsfrågor. De 

kommer då att introducera det utbildningspaket som tagits fram inom området.   

 

Brigitte Straubinger och Margareta Moureau Feldman rapporterade från 

informationsmötet om Norra Stationsområdet, där de fått ta del av planer och 

visioner för alla åldrar.  Rådet diskuterade kommande behov av olika 

boendeformer och Annette Luengo framförde att behovet av vård- och 

omsorgsboende behöver lyftas till en stadsgemensam nivå och underströk 

samtidigt att Norrmalm inte lagt in någon beställning om ett vård- och 

omsorgsboende. Rådet avser att fortsatt att hålla sig uppdaterat om 

utvecklingen av planerna för Norra Stationsområdet.  

 

Kerstin Rosenqvist Hedler informerade om att hon fått svar på ett av de brev 

om samarbete som skickades ut till vård- och omsorgsboendena på Norrmalm. 

Svaret innehöll ett mycket positivt ställningstagande till att samarbeta med 

rådet. 

 

Rådet lämnade förslag om att lägga vissa av sina mötestider ute på vård- och 

omsorgsboenden, och Annette Luengo lovade att undersöka möjligheten.  

 

Rådet utsåg följande kontaktpersoner för samarbetet med vård- och 

omsorgsboenden på Norrmalm. Kontaktpersonerna önskar även ingå i 

verksamheternas anhörigråd. 

 

Sabbatsbergsbyn: 

Marianne Lindelöf och Valeri Surell 

 

Vasen: 

Lena Hertzman och Arne Johannesson 

 

Riddargården: 

Maud Björklund och Tore Lidbom 
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Väderkvarnen: 

Kerstin Rosenqvist Hedler och Lisbeth Hvarfner 

 

Kontaktpersoner för hemtjänsten kommer att vara Brigitte Straubinger och 

Margareta Moureau Feldman efter det att Lena Hertzman avsagt sig uppdraget. 

 

Frågan om ändrade kostnader för den som besöker SeniorNet diskuterades. 

Höjning kommer att ske både av medlemskostnaden och priset för enstaka 

besök beroende på nyanskaffningar i samband med att staden gått över till ett 

nyttt IT-system. 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

 

 

  

 

 

 

§ 7 Nästa möte blir måndag 14 juni 2010. 

Brigitte Straubinger bjuder på bröd till kaffet. 

 

§ 8 Mötets avslutande   

Ordförande avslutade mötet. 

  

  

 

 

 

 

 

 


